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Besluitenlijst van de commissie Sociaal Domein, gehouden op dinsdag 14 juni 2023 om 19.30 uur in 
het Koetshuis, Boom en Bosch te Breukelen. 

 
Aanwezig 

Voorzitter Ike Roetman 

Raadsadviseur AnneMarie Hiemstra 

 
De leden 

Lokaal Liberaal Kenneth de Boer 

D66 Lisanne Peelen 

VVD Mishael van Luipen 

GroenLinks Mariët Brandts 

CDA Sarah van Lindenberg-Hess 

Streekbelangen             Naomi Vervaart 

PvdA Victor Koppelmans 

ChristenUnie-SGP Victor van Dijk 

Samen Stichtse Vecht Primla Jaipal 

BVNL Edwin Marinus  

Het Vechtse Verbond Nick Jansen (1-3 en deel van 5) 

Afwezig: SP 
 
Burgemeester en Wethouders: Karin van Vliet, Dick Polman 

   

 

1. Opening 

De voorzitter opent de commissievergadering en heet de belangstellenden, kijkers, wethouder en 

commissieleden welkom.  

 

2. Vaststellen van de agenda 

De voorzitter stelt de commissie voor het voorstel ‘aanwijzing RTV Stichtse Vecht als lokale publieke 

media-instelling’ van de agenda af te halen. RTV SV blijkt op dit moment onvoldoende bezetting te 

hebben binnen het PBO (programma beleidsbepalend orgaan). RTV Stichtse Vecht krijgt de tijd om 

dit op te lossen. Het voorstel komt na de zomer terug. 

 

3. Zienswijze Ontwerpbegroting GGDrU 

Vrijwel alle fracties spreken uit geschrokken te zijn door de verhoging van de kosten. Men 

ondersteunt de zienswijze, hoewel deze voor sommige fracties nog scherper geformuleerd mag 

worden. D66 geeft aan een amendement te overwegen over opheldering hoe de GGD tot deze 

bedragen is gekomen. D66 zal hiervoor buiten de vergadering om de andere fracties benaderen.  

 

Samenvatting van de gestelde vragen en antwoorden aan wethouder Karin van Vliet: 

- De evaluatie loopt en de afronding van het onderdeel van de evaluatie dat nodig is voor de 

nieuwe aanbesteding zal naar verwachting in oktober afgerond zijn.  

- De GGD levert zorg en diensten van goede kwaliteit en de wethouder wil dat ook zo houden. 

 

De heer Verkerk van de GGD vult aan: 

- In 2022 is het stop-besluit van het kinddossier genomen. Het afboeken van de balanswaarde 

is in 2022 gebeurt. De kosten voor de nieuwe aanbesteding zitten in de begroting. 

- De juridische afwikkeling loopt nog. De kosten worden met de drie deelnemende  GGD-en 

gedeeld. De risico’s hierbij zijn afgewogen bij weerstandsvermogen. 

 

 Conclusie: kan als hamerstuk naar de raad. 

D66 laat voor de raad weten of er een amendement komt. 
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4. TIM Stichtse Vecht 
De raad heeft in maart een motie aangenomen en het college gevraagd om in juni inzicht te geven in: 

- Het financiële resultaat van het eerste kwartaal 2023 van TIM; 

- De scenario’s voor 2023 met een doorkijkje naar 2024; 

- Een inschatting van de effecten van de voorgestelde maatregelen; 

- De mogelijke effecten van de verschuiving van hulp door TIM naar het voorveld; 

- En de ontwikkelingen van de cliëntaantallen, wachttijden en de verdeling over wijkteam, 

specialistisch team en onderaannemers. 

- En de raad in Q4 inzicht te geven over de scenario’s voor 2025 en verder. 

 

De commissie is op verschillende momenten geïnformeerd over de stand van zaken. Voldoet de 

informatie die bij de agenda is gevoegd aan de opdracht uit de motie? Er is nu ook de mogelijkheid 

om met elkaar in gesprek te gaan, een mening te geven en politieke vragen te stellen.  

 

LL: zorgelijke situatie, de fractie komt als men zelf een berekening maakt op een nog veel hoger 

bedrag uit (28 miljoen). Is benieuwd hoe de partners en onderaannemers de kosten gaan beheersen 

en dan met name personele kosten in de zomerperiode. 

 

PvdA: kijkt vooral naar de impact op de zorg. Belangrijk dat mensen de zorg krijgen die nodig is en 

neemt op de koop toe dat het duurder wordt. 

 

CDA: lastig spanningsveld. Het gaat hier om mensen die zorg nodig hebben. Maar het kan ook niet 

oneindig zo doorgaan. Voelt onheilspellend. 

 

CU-SGP: zorg kost veel geld, zeker als je het laat uitvoeren door een partij die er geld voor vraagt. 

Kan er niet meer gebruik gemaakt worden van mensen uit de eigen omgeving, waar het niet gaat om 

specialistische zorg?  

 

SSV: de informatie voldoet aan de motie. Vraagt de wethouder de commissie regelmatig bij te praten, 

ook over de transitie. Denkt aan een klankbordgroep. Hebben anderen partijen ook deze behoefte? 

 

GL: blij met alle informatie. Had zich meer voorgesteld van de diverse scenario’s. En wat zijn in grote 

lijnen de categorieën van de hulpvragen? Kunnen we daar in maatschappelijke zin niet meer mee? 

Worden de ervaringen van de mensen meegenomen? Inzetten op afschalen zorg: als er geen 

alternatieven zijn en waar echt dure zorg nodig is, moet het beschikbaar blijven. En zou graag 1 loket 

zijn, voor alle hulpvragen. 

 

Een samenvatting van de reactie vanuit Wethouder Dick Polman:  

- De wethouder doet zijn best om commissie mee te nemen in alle ontwikkelingen en deelt de 

zorgen. Uitgangspunt blijft verlenen van adequate zorg voor mensen die het nodig hebben. 

Maar de financiële kant is een ernstig zorgpunt, zeker naar de toekomst gezien.  

- Klankbordgroep: de wethouder ziet meer in een informatieve commissie of een technisch 

vragenuurtje als er iets te melden is qua ontwikkeling. 

- Zorgen over kosten personeel: om het wijkteam snel op niveau te krijgen is personeel nodig. 

Tim is zelf verantwoordelijk voor de eigen bedrijfsvoering, maar hij zal het signaal doorgeven. 

- De beweging vanuit TIM naar het voorveld of zorg anders organiseren is deel van de 

beweging die we willen maken. 

- Afschalen om kosten te beperken: er wordt nadrukkelijker dan in verleden gekeken of er 

alternatieven zijn. 

- Bewoners betrekken: er speelt ook een beweging om foto’s per kern te ontwikkelen. Hier is 

de vitale coalitie bij betrokken. Maar dat is voor de langere termijn. 

- Er zijn ervaringsdeskundigen betrokken bij de triage en doorbraaktafels. 

- Scenario’s: een aantal maatregelen is nu in gang gezet, maar de effecten moeten we nog in 

beeld krijgen.  
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De voorzitter concludeert dat de commissie het onderwerp graag goed wil blijven volgen. Is het 

een idee om rond oktober een sessie te plannen waarin de commissie weer wordt bijgepraat? De 

wethouder geeft aan dat hij dat graag doet, of eerder als dat nodig is. 

 

5. Sluiting 

De voorzitter dankt de belangstellenden, wethouder en de commissieleden en sluit de 

vergadering om 20:42 uur. 

 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 

AMH, 15-06-2023 

 


